
Rozhovor s poslankyňou

Podporujem všetky projekty
pre deti                                                          
Hovoríme s Ing. Gabrielou Bizoňovou, 
predsedníčkou stavebnej komisie MZ BA-
Lamač.
 
Aká je situácia s multifukč
nou športovou halou Na 
barine – sú nejaké nové 
skutočnosti? Predložil už 
investor požadované do
kumenty?
Situácia s multifunkčnou 
halou sa v súčasnosti nikam 
neposunula, pretože podľa nám, poslancom, 
poskytnutých informácií od starostu P. Šram-
ka, investor žiadne doklady a ani dokumenty, 
ktoré požadovalo zastupiteľstvo nepredložil. 
Bez nich nie sme ochotní zmeniť dodatok 
k zmluve. Napriek tomu nám starosta predkla-
dal dodatok na dvoch posledných zasadnu-
tiach zastupiteľstva. My sme tento bod stiahli 
bez rokovania. Dňa 20. 9. 2012 zastupiteľstvo 
zaviazalo starostu na zorganizovanie stretnu-
tia všetkých poslancov spolu s konateľom 
spoločnosti WYNN s.r.o. K dnešnému dňu sme 
neboli informovaní, či bol konateľ oslovený 
a  pozvaný na stretnutie. Napriek tomu bol 
opäť zaradený na rokovanie zastupiteľstva 
dňa 18. 10. 2012 ako aj do jednotlivých komi-
sií dodatok zmluvy. Samozrejme, opäť sme ho 
stiahli z rokovania. Určite musíme počkať, ako 
bude investor reagovať. Pretože schválenie 
prípadného dodatku je vec dohody, a dohoda 
je o ochote pristúpiť na niektoré podmienky 
protistrany. Určite to nie je jednostranná zá-
ležitosť, kde by bolo len MZ Lamač povinné 
čokoľvek prijať. Preto si myslím, že poslanci 
nebudú  akceptovať takýto prístup investora. 

Aké sú vaše ďalšie priority na tento rok a na 
rok 2013?
Určite musí byť dokončené jazierko Na bari-
nách. Nemáme ešte výsledok z podanej žia-
dosti na revitalizáciu verejného priestranstva, 
kde by došlo k revitalizácií školského dvora a 
parku v okolí školského dvora. V  prípade, že 
budeme v žiadosti úspešní, tak budúci rok by 
sme pristúpili k realizácií tohto zámeru. Pokiaľ 
by projekt nebol úspešný, tak by sme museli 
hľadať prostriedky z  iných zdrojov. V budú-
com roku je veľmi dôležité dokončenie územ-
ného plánu zóny Zečák a aj Malokarpatského 
námestia, a  následne schválenie na zasadnutí 
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Najbližšie zasadnutie miestnej rady bude 6. 11. a miestneho zastupiteľstva 15. 11. 2012.

Pokračovanie na str. 2

Opäť sme si uctili starších     
V  Lamači pravidelne každoročne pripravu-
jeme program pre starších a  skôr narode-
ných. V  októbri – Mesiaci úcty starším – si 
starších uctíme aj pravidelným programom 
v lamačskom kine. Tentoraz bolo toto poduja-
tie spojené s otvorením výstavy vo foyeri kina, 
v stredu, 17. októbra 2012. Prítomných v mene 
mestskej časti BA-Lamač privítal starosta našej 
MČ Peter Šramko, ktorý prispel aj milou bás-
ničkou a  po ňom sa všetkým prihovorila aj 

Človek je krásny nielen vtedy, keď má pružný krok.
Človek je krásny podľa múdrosti, čo zračí sa mu v oku, podľa vrások a bielych vlasov, 
podľa slov,
keď ponára sa v rozhovore s deťmi do rokov, keď aj on bol mladý.
Človek je krásny vtedy, keď ho ľudia majú radi.

predsedníčka kultúrnej komisie Marta Janyš-
ková. Po úvodných slovách dostal mikrofón 
známy spevák Ľubomír Kuruc, ktorý zanôtil 
hlavne nestarnúce piesne Karola Duchoňa. Po 
ňom nasledovalo nezabudnuteľné vystúpenie 
tanečného klubu Danube – dvoch malých ta-
nečníkov, iba 12-ročného vozíčkara Erika Freya 
a  jeho 16-ročnej partnerky Martiny Dvořáko-

vej. Pódium, i keď malé, patrilo iba im a Erik na 
ňom predviedol naozaj nezabudnuteľné ta-
nečné kúsky. Po ich vystúpení opäť pridal pár 
piesní Ľ. Kuruc, na záver spievali všetci v pub-
liku. Keby mali kde, určite by aj tancovali. Po 
kultúrnom zážitku si všetci ešte poklebetili pri 
chutnom pagáčiku, koláčiku, výbornej štrúdli 
a pohári vína. Domov odchádzal každý s ma-
lým darčekom.

kl



Lamačan 11 / 20122

Evakuačná batožina                            
V  rámci režimu života pre obyvateľstvo pri 
evakuácii je nevyhnutné pripraviť si evakuač-
nú batožinu. 
Evakuovaným sa odporúča, aby si po vyhláse-
ní evakuácie vzali so sebou:
•	 osobné	doklady,	dôležité	dokumenty,	malé	

cennosti, peniaze (občiansky preukaz príp. 
cestovný pas, vodičský preukaz, technické 
osvedčenie o motorovom vozidle, vkladné 
knižky, platobné karty, preukaz poistenca 
a pod.),

•	 osobné	 lieky	 a	 nevyhnutné	 zdravotnícke	
potreby,

•	 základné	 trvanlivé	 potraviny	 a	 nápoje	 na	
2-3 dni,

•	 predmety	dennej	potreby	a	osobnej	hygie-
ny,

•	 vreckovú	lampu,	sviečku,	zápalky,
•	 prikrývku,	spací	vak,	v zimnom	období	zim-

né doplnky,
•	 náhradnú	osobnú	bielizeň,	náhradný	odev,	

obuv, nepremokavý plášť,
•	 ďalšie	nevyhnutné	osobné	veci	podľa	vlast-

ného uváženia (napr. mobil, okuliare, hračky 
pre deti).

mestského zastupiteľstva. Prioritou ostáva 
reali zácia cesty na ulici Záhrady, kde sa situácia 
komplikuje aj so zhoršenou bezpečnostnou 
situáciou v Lamači. Táto ulica je neosvetlená a 
obyvatelia sa nevedia k svojim domom dostať 
bezpečne. A to nespomínam ani komplikovaný 
(ne)prístup rýchlej zdravotnej pomoci, či poli-
cajtov alebo hasičov. Mojou prioritou v súvis-
losti s deťmi bude v nasledujúcom období vy-
tvorenie spoločenskej miestnosti výhradne pre 
-násťročných. Podporujem rozhodne aj zámer 
dopravnej politiky a rezidenčného parkovania 
alebo vybudovanie venčovísk pre psov, ktoré 
boli prezentované inými poslancami, ktorí sa 
týmto témam prioritne venujú. Väčšina projek-
tov má ale väčší rozsah, a preto vyžadujú viac 
ako jeden rok na ich dokončenie a na niekto-
rých sa aktívne pracuje už tento rok a budúci 
rok budeme len pokračovať. Ale verím, že as-
poň niektoré z  týchto priorít sa nám podarí 
zrealizovať v priebehu roku 2013. Samozrejme, 
všetko je závislé od finančnej situácie a  mož-
nosti rozpočtu, pretože už dnes vieme, že 
finančná situácia bude veľmi ťažká.  Miestny 
úrad sa s ňou bude musieť popasovať. Verím, 
že úrad príjme také šetriace opatrenia, ktoré 
nebudú mať vážny dopad na plánované inves-
tičné zámery v prospech obyvateľov. 

O situácii s detskými ihriskami sme písali už 
v minulom čísle, čo plánujete v tejto oblasti 
na budúci rok?
Ihriská boli mojou prioritou pre roky 2011 
a 2012. Som veľmi rada, že sa nám v spoluprá-
ci s rodičmi podarilo dať ihriskám novú tvár, 
podarilo sa nám niektoré ihriská úplne zrevi-
talizovať (Studenohorská, Heyrovského, Malo-
karpatské nám.), dostali nové prvky, boli úplne 
zmenené. A niektoré boli oplotené a  dodané 
bol 1-2 prvky (Bakošova 36, Studenohorská 
35-38). Určite aj v roku 2013 by som sa chcela 
venovať tejto téme, so zameraním na zabezpe-
čenie hygieny na ihriskách a doplnenia niekto-
rých prvkov. Vekovým kategóriám do 10 rokov 
sme venovali prioritne tieto dva roky. Teraz je 
prioritné sa venovať vytvoreniu priestoru, ktorý 
by mohol byť využívaný výhradne pre záujmo-
vé činnosti -násťročných. Treba aj tejto mládeži 
dať priestor na sebarealizáciu. Samozrejme, nie 
je možné dať kľúče mládeži a nemať stanove-
né podmienky fungovania takýchto priestorov 
a aj ich kontrolu. Takže stratégia a program vy-
tvorenia priestorov pre -násťročných je potreb-
né riešiť komplexne.
V súvislosti s témou detí a mládeže som bola 
veľmi nemilo prekvapená zo zámeru o zriade-
nie herne a kasína v objekte bývalého Agrobia 
Hubice. Nakoľko sme z  miestneho úradu ne-
získali žiadne relevantné informácie, rozbehli 
sme petičnú akciu na zamedzenie tejto aktivi-
ty. Som rada, že sa starosta aj všetci poslanci 
postavili proti tomuto zámeru. Týmto chcem 
poďakovať aj všetkým obyvateľom Lamača, 
ktorí podporili petíciu svojím podpisom.
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Miestne zastupiteľstvo 
schválilo zmenu rozpočtu 2012
Miestne zastupiteľstvo MČ BA-Lamač na za-
sadnutí 18. 10. 2012 schválilo návrh II. zmeny 
rozpočtu 2012. Zmena rozpočtu v  podstate 
znamená zníženie očakávaných príjmov z po-
dielových daní, ktoré mestská časť dostáva 
z  magistrátu. Celkové príjmy dosiahnu pred-
pokladanú sumu 2 042 192 EUR. Očakávame, 
že daňové príjmy oproti rozpočtu poklesnú 
cca o 33 560 EUR. Určitý pokles očakávame aj 
pri príjmoch z  prenájmu majetku. Kapitálové 
príjmy predpokladáme v sume 25 000 EUR, t. j. 
nižšie o 5 186 EUR. 
Celkové bežné výdavky sú rozpočtované 
v sume 1 981 414 EUR. Rozpočet bežných vý-
davkov sa zvyšuje oproti pôvodnému rozpoč-
tu o  7  732 EUR. Zvýšenie bežných výdavkov 
súvisí aj s už s  realizovanou výmenou okien 
v  priestoroch MŠ a  ZUŠ Zlatohorská v  sume 
6 128 EUR, zvýšenie výdajov na sociálne služ-
by o  2  250 EUR, zvýšenie výdajov na údržbu 
a  zabezpečenie prevádzky schopného stavu 
majetku mestskej časti. Na druhej strane sa 
znižujú výdaje súvisiace s úsporami v činnos-
tiach, ktoré úrad zabezpečuje. Kapitálové vý-
daje smerujúce do investícií sú predpokladané 
v sume 40 953 EUR, s dominantným dôrazom 
na oblasť životného prostredia.
Miestne zastupiteľstvo v súvislosti so schvále-
nou zmenou rozpočtu vyslovilo požiadavku, 
aby miestny úrad prijal opatrenia smerujúce 
k  tomu, aby sa skutočné výdavky rovnali do-
siahnutým príjmom.  

Peter Vojtaššák, 
prednosta

Návrat k pôvodnému 
názvu Rásochy                                          
Žijeme v búrlivých, hektických časoch, plných 
neistoty, na ktoré si po rokoch perspektívnych 
rastov všetci zložito zvykáme. I na poslednom 
zasadnutí miestneho zastupiteľstva sme riešili 
mnoho tém, ktoré pramenia z  tejto doby. No 
na návrh nás, poslancov, sme riešili i tému, 
ktorá sa možno v súčasnosti „nenosí“, ale o to 
je dôležitejšie, aby sme jej venovali pozornosť. 
A ňou je návrat ku koreňom, našim slovenským 
koreňom, tradíciám a histórii, ktorá by mala byť 
veľmi dôležitou oporou a  skúsenosťou v  na-
šom rozhodovaní. Pre niekoho je obnovenie 
názvu lokality Rásochy banalitou, no pre nás 
je podstatnou témou, ktorá poukazuje možno 
aj na príčiny úpadku našej spoločnosti v  po-
sledných rokoch pod vplyvom rôznych kríz, ale 
predovšetkým je to o kríze morálky a hodnôt, 
ktorú dennodenne zažívame a  s  ktorou sme 
tak bolestne konfrontovaní. 
V  máji tohto roku sme dostali list od PhDr. 
Miroslava Demka z Inštitútu Franza Liszta, 
v ktorom nás upozornil na nepresné pomeno-
vanie lokality Rázsochy v našej mestskej časti 
Lamač. Po slovensky správne pomenovanie 
má byť bez „z“, čiže Rásochy. Na základe tohto 
podnetu sme zaslali mestu otázku, týkajúcu sa 
názvu tejto lokality. Keďže doktor M. Demko 
priložil aj publikáciu Jána Stanislava Slovenský 
juh v stredoveku z roku 1943, kde sa spomína 
pomenovanie Rásochy, odpoveď úradníkov 
z  magistrátu ma doslova šokovala. Argumen-
tovali tým, že slovenský jazyk sa postupne roz-
víja a vyvíja a jednoducho by sme mali uvádzať 
pomenovanie Rázsochy, tak ako to uvádzajú 
novšie pramene! Čiže, nie historicky doložené 
pomenovanie miesta z publikácie z roku 1943, 
ale odvolávka na heslo rázsocha z Príručky slo-
venského pravopisu z roku 2005. Rozdiel me-
dzi heslom a pomenovaním miesta je myslím 
každému jasný, azda len okrem zodpovedných 
ľudí z  magistrátu. Takže, milí Lamačania, milé 
Slovenky a Slováci, o chvíľu podľa tejto logiky 
si budeme pridávať rôzne písmenká k  našim 
menám, priezviskám, pomenovaniam, veď 
jazyk sa vyvíja a rozvíja až možno tak, že o pár 
desaťročí to vlastne nebude ani slovenčina. 
Preto musíme jasne zdvihnúť hlas proti takým-
to pokusom hyzdiť našu krásnu materinskú 
reč, za ktorú mnohé generácie v minulosti bo-
jovali a  trpeli. Naše zastupiteľstvo na svojom 
októbrovom zasadnutí opravu pomenovania 
lokality Rásochy schválilo a pevne verím, že raz 
bude názov tejto lokality symbolizovať veľké 
námestie, či ulicu a  zároveň najmodernejšie 
zdravotnícke zariadenie v Bratislave. 
Preto ďakujem PhDr. Miroslavovi Demkovi za 
podnet a všetkým poslancom miestneho za-
stupiteľstva, ktorí túto principiálnu vec pod-
porili. Pevne verím, že nás ďalšie generácie 
v budúcnosti ocenia za náš postoj v týchto ča-
soch, kde veci kultúrneho a duchovného cha-
rakteru podložené našou bohatou históriou sú 
systematicky a premyslene vytláčané na okraj 
a vymazávané z našej pamäti. 

Radoslav Olekšák,
poslanec miestneho zastupiteľstva
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Odkedy žijete v Lamači?
Nie sme tzv. Starolamačania, ale pokladáme 
sa za Lamačanov, nakoľko sme tu prežili väč-
šiu časť svojho života, a to už bude 37 rokov. 
Nasťahovali sme sa sem hneď po odovzdávaní 
prvých domov na sídlisku.

Čomu ste sa venovali vo svojej práci?
Darina: Ja som sa podstatnú časť svojej pro-
fesionálnej kariéry venovala aplikovanému aj 
teoretickému výskumu v oblasti kreativity vo 
vede a výskume, teda témam ako sú: rozvoj 
tvorivosti, aplikácia metód tvorivosti, od-
meňovanie tvorivej práce, rozvoj tvorivej 
klímy. Robila som aj na Prvom programe 
informatizácie československej spoločnos-
ti – bola som zodpovedná za časť Rozvoj ľud-
ského činiteľa. V SAV som pôsobila v Kabinete 
výskumu tvorivosti na problematike Rozvoj 
tvorivej klímy na pracoviskách. V poslednej 
časti svojej pracovnej kariéry som pôsobila 
v oblasti vzdelávania a rozvoja zamestnancov 
v organizáciách.
Lubomír: Pôsobil som ako stredoškolský pro-
fesor na SPŠE na Zochovej ulici, tiež ako fa-
kultný VŠ učiteľ, prednášal som aj dlhé roky 
na nadstavbovom štúdiu VOŠ v oblasti ma-
nažmentu, tiež na SPŠE, a to až do r. 2000, keď 
som odišiel do dôchodku.

Kráčajú vaše deti vo vašich šlapajach?
Máme dvoch synov, ktorí vyštudovali síce ko-
merčné odbory, u oboch sa, ale vzťah k umeniu 
formoval už odmalička. Starší syn Patrik sa vo 
voľnom čase venuje fotografovaniu. Mladší syn 
Martin sa venuje spolu so svojím kamarátom 
tvorbe leteckých videonahrávok ako sú napr. 
historické objekty, prírodné scenérie, šport...

Odkedy sa venujete svojim koníčkom – maľ
be?

Darina: Amatérskej maľbe ako vlastnej tvo-
rivej činnosti som sa aktívne začala venovať 
od r. 2001. Intenzívnejšie odvtedy, ako som 
odišla do dôchodku. V začiatkoch ma svojimi 
cennými radami viedla priateľka akad. maliar-
ka Milotka Brimichová. V rámci Ateliéra 2008 
som absolvovala Kurz figurálnej kresby a maľ-
by pod vedením akad. mal. Ľubice Fabríciovej. 
Poznatky o technikách a postupoch v maľbe 
som sa snažila osvojiť štúdiom z dostupnej 
bohatej literatúry, ako aj štúdiom biografií 
známych maliarov.

Odkiaľ čerpáte podnety na tvorbu?
Darina: Inšpiráciu a podnety k tvorbe čerpám, 
predovšetkým z obdivu krásy stvorenia a zo 
snahy zachytiť a pretlmočiť pocity a dojmy, 
ktoré vo mne evokujú. Podnetov je teda oko-
lo nás strašne veľa, len nemám čas na to, aby 
som zrealizovala všetko, čo ma osloví. Niektoré 
okamihy, zmeny v prírode, sa snažím zachytiť 
aspoň fotografiou so zámerom, že sa k tomu 
niekedy môžem vrátiť. Podstatnou časťou 
mojich námetov sú kvety a krajina. Svoj ob-

div k tvorbe impresionistov a túžbu priblížiť 
sa k postupom ich tvorby vyjadrujem tým, že 
sa od nich snažím aktívne učiť. Preto sú súčas-
ťou mojej výstavy aj kópie diel predovšetkým 
Clauda Moneta, Pierra Augusta Renoira, Vin-
centa van Gogha. 

A vy ste sa kedy začali venovať drevorezbe?
Lubomír: Už počas svojho pedagogického 
pôsobenia v škole v 60. rokoch som sa začal 
venovať drevorezbe, najskôr úprave samoras-

tov. Po predčasnej smrti môjho otca som pre-
tavil svoj smútok do prvého realistického re-
liéfu. Neskôr som urobil niekoľko realistických 
reliéfov napr. prezidenta Ludvíka Svobodu, 
Bedřicha Smetanu.

Medzi vaše ďalšie záľuby patrí však aj zá
hradná tvorba...
Lubomír: Okrem drevorezby som sa začal od 
70. rokov venovať záhradnej/krajinnej tvorbe 
v rámci priestorov sídliska v štýle geomantie. 
Ide hlavne o skultúrnenie a liečenie životného 
prostredia v širokom okolí panelového domu 
na Heyrovského ulici č. 11. Teda, výsadbou 
stromov, kríčkov a úpravy s využitím kamen-
ných a rastlinných prvkov. Ide tiež o celoročnú 
celkovú starostlivosť o celý malý parčík, ktorý 
je výsledkom môjho úsilia už počas viac ako 
35 rokov. 

Stíhate ešte okrem týchto svojich dvoch ko
níčkov aj nejaké iné záľuby? Ako trávite svoj 
voľný čas?
Samozrejme, stíhame toho podstatne viac. 
Na Záhorí, v Perneku, máme starú 200-ročnú 
chalupu, tam trávime najmä letá – staráme 
sa o naše stromy a najmä kvetinovú záhradu 
a nájdeme si vždy čas aj na turistiku. Niekoľko-
krát do týždňa, či tu v Lamači, alebo tam sme 
na prechádzke v lese. 
Darina: Ja veľa čítam, navštevujem aj našu 
knižnicu. Máme radi aj výstavy, koncerty, 
spoločenské podujatia, stretnutia s priateľmi. 
Patríme k tzv. „vysokozamestnaným“ dôchod-
com, ktorí nemajú dosť času na to, aby všet-
ko stihli. Manžel sa okrem stálej starostlivosti 
o  zeleň v okolí domu najmä počas aktívnej 
vegetácie venuje aj tzv. mentálnemu tréningu 
športovcov tenistov, golfistov...

V Lamači vás často vidieť na rôznych spolo
čenských či kultúrnych podujatiach. Ako ich 
hodnotíte? Čo vravíte na cyklus Lamačania 
–umelci?
Vždy, ak môžeme, sa radi zúčastníme na pri-
pravených podujatiach, a tradične majú vždy 
aj veľmi dobrú úroveň. Teší nás, že sa v Lamači 
realizuje aj takýto cyklus prezentácie tvorby 
Lamačanov. Veď Lamač je jednou z mála častí 
Bratislavy, kde sa ľudia poznajú – sú si blízki, 
cítia sa ako jedna veľká rodina. Tieto aktivity 
tomu významne prispievajú.

Lubomír Ohera bol za svoju dlhoročnú dob-
rovoľnícku obetavú prácu mu bolo v r. 2001 
v rámci osláv 710. výročia prvej písomnej 
zbierky o Lamači udelená pamätná plaketa 
za jeho osobný prínos pre rozvoj Mestskej 
časti Bratislava-Lamač.

K. Lepiešová
Foto: Archív Oherovcov

Rozhovor s Lamačanmi – Darinou Oherovou a Lubomírom Oherom

Sme si blízki, ako jedna veľká rodina                                                    
PhDr. Darina Oherová sa narodila v malebnej obci Nitrianska Blatnica (okr. Topoľčany), 
ktorá leží pod vrchom Marhát v Inoveckom pohorí. Tu, a v susednej obci Radošina, prežila 
detstvo aj vychodila školu. Po maturite na SPTŠ v Leviciach vyštudovala odbor psycholó-
gia na Filozofickej fakulte UK v Bratislave.
Ing. Lubomír Ohera sa narodil 24. 7. 1939 na Moravskom Slovácku v Uherskom Ostrohu. 
Vysokoškolské štúdium ukončil na ČVUT v Poděbradoch, odbor telekomunikácie. Po štú-
diách na VŠ uňho zvíťazili krásy Slovenska, preto pricestoval už v r. 1966 do Bratislavy, kde 
nakoniec zostal natrvalo. 
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Psia šou v Lamači                                 
Po roku sa zišli opäť na Malokarpatskom ná-
mestí psičkári na Psej šou, ktorú organizoval 
MÚ v  spolupráci s  kultúrnou komisiou 4.  ok-
tóbra. Na tejto akcii boli vítaní majitelia so 
psami všetkých rás bez rozdielu veku, výš-
ky,  hmotnosti, či rodokmeňa, vrátane bojo-
vých plemien, ktorých zákaz je v súčasnosti 
široko diskutovanou témou.

Táto akcia sa niesla v duchu odkazu Svetového 
dňa zvierat, ktorý  je oslavou vzťahu človek-
-zviera a zároveň ponúka príležitosť uvedomiť 
si všetky spôsoby, akými zvieratá obohacujú 
náš život. Pred 16. h sa naše námestie začalo 
hemžiť obyvateľmi Lamača a ich štvornohými 
miláčikmi, ktorí boli pripravení predviesť sa 
v plnej paráde. Akcia sa konala pod dohľadom 
znalca, ktorým nebol nik iný ako poslanec MČ 
BA-Lamač, MVDr. Pavol Čech. Moderátorkou 
akcie bola poslankyňa Marta Janyšková, do 
súťaže prihlásili majitelia 28 psov.
Program nám obohatili svojimi ukážkami 

nielen policajti z  odboru poriadkovej polície 
z oddelenia kynológie a hipológie, ktorý nám 
ukázali činnosť PZ s  cvičenými psami, ale aj 
členovia klubu Agility Lukka – psovodi Erika 
Hermanová s Molly (border teriér), Dáša Kö-
vérová s Lily (kríženec), Barbora Melknerová 
s Nelly (bígl), Vladimíra Gromová s Denzelom 
(parson russell teriér), trénerka Eva Lengyelo-
vá. Predviedli nám skokové prekážky a tunely. 
Agility je šport, kde psovod a pes prekonávajú 
prekážky v stanovenom poradí (celá zostava 
sa volá parkúr – je to ako pri konských parkú-
roch), pričom sa hodnotí rýchlosť psíka a pres-
nosť prekonania prekážky (teda, aby skokovú 
prekážku preskočil a pri zónovej prekážke sa 
labkou dotkol vyznačenej zóny, v slalome, aby 
správne nabehol a správne prekonal 12 tyčí). 
Agility je vhodné pre každého psíka, samo-
zrejme, pokiaľ to jeho zdravotný stav a kon-
dícia umožňujú. Je to spôsob ako upevňovať 
vzájomný vzťah medzi človekom a jeho psom, 
nabrať dobrú kondíciu a dobrú náladu medzi 
inými psičkármi. 

Dôchodcovia opäť na cestách    
V októbri pripravila kultúrna komisia MZ BA-
-Lamač pre seniorov rekreačno-rehabilitačný 
zájazd do kúpeľného mestečka Veľký Meder, 
ktorý je malou perlou južného Slovenska. Toto 
mestečko leží v  Podunajskej nížine, v  dolnej 
časti žitného ostrova a celoročne prevádzkuje 

termálne kúpalisko Thermal Corvinus, ktoré 
bolo aj cieľom zájazdu. Všetci sa tešili, keď ich 
cestou sprevádzalo ranné chladné, ale usmia-
te slnko, ktoré si to neskôr rozmyslelo a  pre-
kvapilo Lamačanov aj teplými hrejivými lúčmi. 
Z autobusu sme obdivovali krásnu a všetkými 
farbami kypriacu jeseň. Tak ako sme pri náv-
števe tohto kúpaliska zvyknutí, užívali si lieči-
vé účinky vody pri masážnych tryskách von-
kajšieho bazéna. Vo vnútornom bazéne sme 
si zaplávali a niekoľkokrát sme si vychutnali aj 
perličkový kúpeľ. Tí odvážnejší sa spúšťali aj na 
dvoch toboganoch s celoročnou prevádzkou. 
Mnohí využili aj masážne služby, klasickú, re-
flexnú a aromaterapeutickú. Voda má výborné 
liečivé účinky na pohybové ústrojenstvo a re-
generačné účinky na celý organizmus. Domov 
sme sa vracali všetci spokojní a mierne unave-
ní. Každý účastník dostal aj detektívny román 
na čítanie, ktorý im dala sponzorsky vedúca 
zájazdu.

Text a  foto M. Janyšková

Sponzormi tejto akcie boli MBKI s.r.o. – Katarí-
na Boskovičová, Fuxo – Marián Šimonič a po-
slanci Marta Janyšková, Pavel Čech a Radoslav 
Olekšák, ktorí venovali do jednotlivých súťaží 
víťazné poháre, jedlo pre psov a pre každého 
majiteľa psa malú plyšovú hračku a prívesok 
na kľúče. Oceňovalo sa viacero kategórií – naj-
väčší pes, najchlpatejší, najmladší, najstarší, 
najmúdrejší, najväčší beťár. Kategórie hod-
notila detská porota pod vedením Dominika 
Boskoviča.
MÚ pripravil pri tejto príležitosti pre každého 
majiteľa psíka, ktorý sa zúčastnil na tejto akcii 
diplom, sladkosť a  po skončení akcie bol pre 
všetkých prítomných pripravený v kine Lamač 
film Tady hlídam já v  hlavnej úlohe s  malým 
jazvečíkom.

M. Šimončičová

Predstavujeme nového farára
v Lamači                                                        
Od 1. septembra 2012 bol ustanovený za fa-
rára farnosti Bratislava-Lamač Miroslav Mi-
chalka, ktorý do 31. 8. 2012 bol farárom vo 
farnosti Bratislava-Vrakuňa. Keďže tu pôsobí 
ešte veľmi krátko, zatiaľ sa zoznamuje s ľuďmi, 
oboznamuje s prostredím, pomermi vo far-
nosti a s celkovou situáciou. Veríme, že sa mu 
v Lamači bude páčiť čo najdlhšie.

kl

Večera pre osamelých                      
Komisia pre veci sociálne a zdravotné pri MZ 
BA-Lamač organizuje aj tohto roku predvia-
nočné posedenie pre osamelých seniorov 14. 
decembra 2012 o 15,30 hod. v školskej jedálni 
ZŠ na Malokarpatskom nám. 1. 
Touto cestou srdečne pozývame tých obyva-
teľov našej MČ, ktorí spĺňajú nasledovné pod-
mienky: dovŕšili vek 65 rokov a žijú v domác-
nosti sami (bez partnerov, detí alebo najbližšej 
rodiny). Tí, ktorí  majú záujem zúčastniť sa na 
tomto spoločenskom podujatí, sa musia pri-
hlásiť na sociálnom oddelení miestneho úra-
du do 23. 11. 2012 osobne alebo telefonicky 
na MÚ BA–Lamač, Malokarpatské nám. 9, tel.: 
02/64 78 00 65 u T. Filadelfiovej. 

Anna Marková, 
predsedníčka sociálnej komisie

Na kolesách proti rakovine           
Už skoro 10 rokov je v našej základnej škole 
dobrou tradíciou zúčastniť sa každú jeseň ak-
tivity boja proti rakovine „Na kolesách proti ra-
kovine“. Bohužiaľ, tento rok sa toto podujatie 
uskutočnilo inou formou, a preto v spolupráci 
s vedením školy sme pre žiakov základnej ško-
ly pripravili náhradnú formu cyklistickej aktivi-
ty. Spoločne s  učiteľom Richardom Kováčom 

a učiteľkou Janou Ščerbákovou sme pripravili 
bezpečnú cyklotrasu z Lamača cez nový Cyk-
lomost Slobody až do Schlosshofu. Akcia sa 
veľmi vydarila a  naši žiaci mali možnosť spo-
znať nové cesty k  našim priateľom. Verím, že 
tieto cesty využijú žiaci i  na rodinných výle-
toch za poznaním nových ciest, ktoré nám, 
starším, v  časoch predchádzajúceho režimu 
boli len snom Jula Verneho.

Peter Šramko, starosta 
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Divadielko pre deti: 
Soľ nad zlato                                              
Začiatkom októbra zavítalo do kina Lamač 
divadlo pre deti DUNAJKA, ktoré zaplnilo hľa-
disko deťmi. Predsedníčka kultúrnej komisie 
Marta Janyšková privítala všetkých prítom-
ných, samozrejme, hlavne tých najmladších 
a ocenila krásnymi cenami deti, ktoré namaľo-
vali obrázky z predchádzajúceho predstavenia.
Manželia Katka a Igor Strinkovci, ktorí založi-
li divadlo DUNAJKA v roku 1990, prichádzajú 
stále s  dobrými nápadmi nových hier. Záro-
veň sami účinkujú v tomto divadle a tentoraz 
našim deťom premiérovo zahrali hru Soľ nad 
zlato. 

Kráľ mal tri dcéry a každá ho mala inak rada. 
Zlatica ako zlato, Drahuša ako drahokam a Ma-
ruška ako soľ. Marušku vyhnali a keď soli ne-
mali, tak ju späť na hrad prijali. A aj by ju vydali 
a kráľovstvo dali, ale ona chcela len takého, 
ktorý si vie poctivý chlebík napiecť. Och! S pe-
čením chleba museli šašovi pomôcť naše la-
mačské deti, ktoré sa takýmto spôsobom stali 
súčasťou samotného príbehu.
Po skončení tohto nezabudnuteľného prí-
behu bolo z  obecenstva vyžrebovaných päť 
šťastlivcov, ktorí si odniesli pekné darčeky. Po 
záverečnej fotografii malých Lamačanov, kto-
rá nikdy nesmie chýbať, sa šťastné deti vybrali 
s rodičmi domov k nedeľnému obedu.

M. Šimončičová

ARGO úspešné aj za hranicami  
Súťaž sa uskutočnila v Jihlave a pre naše gym-
nastky to bola nová a prvá skúsenosť v súťa-
ži spoločných zostáv. Na súťaži sa zúčastnilo 
jedno päťčlenné družstvo a dve dvojčlenné. 
Napriek veľmi krátkemu obdobiu (od septem-
bra), odkedy dievčatá nové spoločné zosta-
vy začali nacvičovať, sa naša výprava dobre 

Dni otvorených dverí 
v MC Obláčik                                               
V posledných septembrových dňoch Oblá-
čik privítal viac ako 30 lamačských rodín. Na 
všetkých čakal pestrý program: folklórik pre 
najmenších, logopedické okienko, tvorivé 
dielničky, znakovanie s medveďom Beebom 

a herne. Počas týchto dní nás prišli okrem ma-
mičiek a oteckov s ich ratolesťami podporiť 
a povzbudiť aj starosta P. Šramko, riaditeľka ZŠ 
A. Petáková či poslankyňa M. Janyšková. Táto 
skvelá akcia nám navyše priniesla pár nových 
sympatizantov a členov. Na vás, všetkých, sa 
Obláčik teší každý pracovný deň s pestrým 
programom. Viac informácií nájdete na www.
oblacik.sk

Daniela Šútovcová,
MC Obláčik

Ďalší lamačskí umelci 
prezentovali svoju tvorbu              
Rok 2012 bol vyhlásený kultúrnou komisiou MZ 
BA-Lamač za Rok lamačských umelcov. V  ok-
tóbri sa uskutočnila už tretia výstava venova-
ná drevorezbe, ktorú mal Ing. Lubomír Ohera 
a k nemu sa pridala jeho manželka PHDr. Dari-
na Oherová, ktorá sa venuje amatérskej maľbe. 
Námetom pre jej obrazy sú hlavne kvety a kra-
jina. Obdivuje aj tvorbu impresionistov. Snaží 
sa od nich aktívne učiť, a  preto robí aj kópie 
ich diel. Predovšetkým Monetta, Renoira a van 
Goga. L. Ohera sa venoval v  minulosti drevo-
rezbe a reliéfovej tvorbe. V súčasnosti sa venuje 
hlavne záhradnej architektúre. Najobdivovanej-
šie drevorezby na výstave boli Starý otec s deť-
mi, Futbalisti dali gól, Rodina na turistike. K vy-
staveným exponátom z dreva pridal aj montáž 
fotografií zachytávajúcich úpravu a starostlivosť 
spojenú s výsledným efektom o parčík v tesnej 
blízkosti panelákového domu, v ktorom býva. 
Kurátorkou výstavy bola Marta Janyšková. Oba-
ja skromní umelci zažili veľký úspech u  náv-
števníkov a  počas  celej výstavy   ochotne od-
povedali na zvedavé otázky susedov, priateľov, 
Lamačanov aj cudzích návštevníkov, o  čom 
svedčia aj zápisy v  kronike napr.: „Výstava je 
nádherná. Veľmi pekné práce vytvorené citom 

a krásou pre dušu. Neha, krása, ľahkosť. Kto mi-
luje kvety, musí byť šťastný. Vystavené diela sú 
veľmi hodnotné umelecké diela, veľkého for-
mátu. Manželia Oherovci sú veľkí umelci.“
Aj ja sa pripájam k  desiatkam obdivovateľov 
s prianím veľa tvorivých síl a inšpirácie do ďalšej 
tvorby.

Marta Janyšková

umiestnila a doniesla si dve krásne 4. miesta 
a jedno 2. miesto. Opäť sme obstáli v tvrdom 
konkurenčnom boji družstiev z Čiech a Slo-
venska, kde súťaže v spoločných zostavách sú 
už tradíciou a napriek tomu, že sme v tomto 
smere nováčikovia, nasadili sme latku vysoko. 
Dúfame, že budeme pre ostatné družstvá veľ-
kou konkurenciou nielen v súťažiach jednot-
livkýň, ale už aj v súťažiach spoločných zostáv.

Z. Obernauerová
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PRE VŠETKÝCH 

 
  08.12.2012  

  /SOBOTA/ 
V TROJKE NA TERASE  

 
JATERNIČKY, KRVAVNIČKY, 

ZAPEKAČKY, TLAČENKA, OŠKVARKY, 
PEČENÉ MÄSKO, VARENÉ VÍNKO, .... 

 
MOŽNOSŤ ZAKÚPIŤ SI ČERSTVÉ 

VÝROBKY  
 

Uznesenie č. 147/2012/VI k  problemati-
ke stavu objektu AGRO – BIO HUBICE a.s. 
MZ MČ BA-Lamač A. žiada starostu MČ BA-
-Lamač o  zabezpečenie vypracovania VZN 
MČ Bratislava-Lamač o  zákaze hazardných 
hier na území MČ Bratislava-Lamač v  súlade 
so zákonom a  vypracovanie právnej analýzy 
nájomnej zmluvy pod predmetnou budovou 
v  Lamači na nasledujúce zasadnutie MZ, bez 
pripomienok.

Uznesenie č. 148/2012/VI k  problematike 
Ul. Záhrady. MZ MČ BA-Lamač A. žiada sta-
rostu, aby vyzval Magistrát hl. mesta SR Brati-
slava na riešenie dopravnej situácie na Borin-
skej ulici v  Lamači, a  to zákazom parkovania 
v časti predmetnej ulice pred školou a B. žiada 
starostu o  požiadanie poslaneckého priesku-
mu na magistráte, či si plní majiteľ budovy po-
vinnosti, ktoré vyplývajú z VZN o poplatkoch 
za ubytovanie v  budove STS Slovak Telekom 
na Borinskej ulici č.10, bez pripomienok.

Uznesenie č. 149/2012/VI k  návrhu VZN 
hlavného mesta SR Bratislava o prevádzko-
vom poriadku pohrebísk na území hl. m. SR 
Bratislava MZ MČ BA-Lamač neprijalo.

Uznesenie č. 150/2012/VI k žiadosti o zau-
jatie stanoviska k návrhu VZN hl. mesta SR 
Bratislava o dani za ubytovanie. MZ MČ BA-
-Lamač A. súhlasí s VZN hl. mesta SR Bratisla-
va o dani za ubytovanie, bez pripomienok.

Uznesenie č. 151/2012/VI k návrhu koncep-
cie riešenia problematiky ľudí bez domova 
v hlavnom meste SR Bratislava. MZ MČ BA-
-Lamač A. žiada poslancov hl. mesta SR, aby 
nesúhlasili s koncepciou riešenia problemati-
ky ľudí bez domova v hlavnom meste SR Bra-
tislava, B. žiada dopracovať koncepciu rieše-
nia problematiky ľudí bez domova v hlavnom 
meste SR Bratislava v zmysle návrhov komisie 
pre veci sociálne, zdravotné a bytové a vyčle-
niť príslušné finančné prostriedky na zabez-
pečenie tejto koncepcie v praxi, C. odporúča 
hlavnému mestu SR BA skoordinovať riešenie 
problematiky ľudí bez domova s VÚC a mest-
skými časťami Bratislavy a D. žiada takto upra-
vený materiál opätovne predložiť na vyjadre-
nie všetkým mestským častiam Bratislavy, bez 
pripomienok.

Uznesenie č. 156/2012/VI k schváleniu VOS 
– pozemky lokalita „Staré záhrady“. MZ MČ 
BA-Lamač A. schvaľuje zámer prenajať poze-
mok parc. č. 614/2 v k.ú. Lamač o výmere 753 
m², B. schvaľuje spôsob prenájmu pozemku, 
a to spôsobom obchodnej verejnej súťaže 
v  zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku 
obcí v platnom znení, ustanovení § 281 a nasl. 
zákona  č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník 
v platnom znení (ďalej len „Obchodný zákon-
ník) a  Zásadami hospodárenia s  majetkom 
vlastným a  s  majetkom hlavného mesta SR 
Bratislava zvereným do správy MČ Bratislava-

-Lamač zo dňa 19. 4. 2007 a C. schvaľuje pod-
mienky obchodnej verejnej súťaže na prená-
jom pozemkov, ktorá bude vyhlásená 30. 11. 
2012 (viac v celom znení tohto uznesenia). 

Uznesenie č. 161/2012/VI k  oprave názvu 
lokality „Rázsochy“. MZ MČ BA-Lamač A. 
schvaľuje opravu názvu lokality „Rázsochy 
na „Rásochy“ a b. žiada starostu postupovať 
v zmysle platného VZN, bez pripomienok.

Uznesenie č. 162/2012/VI k  informatívnej 
správe o stave príjmov a výdavkov MČ Bra-
tislava-Lamač k  12. 10. 2012. MZ MČ BA-
-Lamač A. berie na vedomie informatívnu 
správu o  stave príjmov a  výdavkov MČ Brati-
slava-Lamač k 12. 10. 2012, bez pripomienok.

Uznesenie č. 163/2012/VI k  informatívnej 
správe o stave riešenia zaplatenia dlžného 

Výber z uznesení z rokovania MZ 18.10. 2012: 
bez hazardných hier, daň za ubytovanie, bezdomovci, lokalita Rásochy, úprava tohtoročného rozpočtu                         

nájomného – časť pozemku pod ŠH č. p. 
599/91. MZ MČ BA-Lamač A. žiada starostu 
o  vypracovanie znaleckého posudku za úče-
lom zistenia ceny pozemku a B. žiada vypra-
covať právnu analýzu ďalšieho postupu, bez 
pripomienok.
 
Uznesenie č. 166/2012/VI k  návrhu na II. 
úpravu rozpočtu MČ Bratislava-Lamač 
v  roku 2012. MZ MČ BA-Lamač A. schva-
ľuje predložený návrh na II. úpravu rozpočtu 
MČ Bratislava-Lamač na rok 2012 v  členení: 
bežné príjmy – 2  042  192 €, bežné výdavky 
– 1  981  414 €, kapitálové príjmy – 25  000 €, 
kapitálové výdavky – 65 953 €, finančné ope-
rácie (príjmové) – 11 090 € + 1 200 € (dotácia 
BSK) = 12 290 €, finančné operácie (výdajové) 
– 32 002 €, celkový prebytok rozpočtu – 113 €, 
bez pripomienok. (viac o zmene rozpočtu si 
prečítate v článku na strane č. 2)
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Všetkým jubilantom blahoželáme!
Údaje pochádzajú z Ohlasovne trvalého pobytu 
BA-Karlova Ves. Za prípadné uverejnenie neak-
tuálnych údajov sa vopred ospravedlňujeme.

V septembri a októbri sa v Lamači 
narodili:                                                                 

12.9.  Matúš Konôpka
19.9.  Mária Ištoková
23.9.  Jakub Šulák
5.10.  Stella Beháňová
10.10.  Nina Ollé
14.10.  Nina Podlohová
17.10.  Lukáš Hlubík

Jubilanti v novembri                                 
 Matilda Bučičová 93
 Emília Krajčiová 93
 Stanislav Friebert 91
 František Halmos 91
 Antonia Lavrincsiková 90
 Martin Paučula 90
 Anna Ranincová 90
 Imrich Sudovský 90
 Uliana Mikulecká 89
 Juraj Baller 87
 Mária Lengyelová 87
 Alžbeta  Balážová 86
 Katarína Dzúriková 85
 Janka Ivanusyková 85
 Július Heriban 84
 Anna Mizerová 84
 Štefánia Vojteková 84
 Milan Blaško 83
 Irena Haraslínová 83
 Elena Jakabčinová 83
 Marta Kralovičová 83
 František Mikletič 83
 Oľga Piatriková 83
 Anna Urbaníková 83
 Milan Blahuta 82
 Maria Slováková 82
 Marta Tomášková 82
 Viera Bublíková 81
 Otomar Veselý 81
 Mária Blažejová 80
 František Kováč 80
 Milan Letko 80
 Štefan Struhár 80
 Erika Vráblová 80
 Július Belák 79
 Angela Richtárechová 79
 Božena Rajtáková 78
 Edmund Rudavský 78
 Alžbeta Bardúnová 77
 Ondrej Kaľavský 77
 Jozef Zárecký 77
 Jolana Beňová 76
 Pavel Krkoška 76
 Ľudmila Obertová 76
 Margita Sedláčková 76
 Andrej Tirpák 76
 Ján Velický 76
 Rudolf Ivák 75
 František Kopšo 75
 Alžbeta Majerčíková 75
 František Nemček 75

O K N Á  S  P E R S P E K T Í V O U

v cenách
pre všetkých
FENESTRA GENEO 3+

Kvalita

* info na www.fenestrask.eu

Spýtajte sa na výhody 
a úspory u našich predajcov:

FENESTRA Sk, spol. s r.o., 
Žitná 25, BA – Raca, 
tel.: 02/49 20 72 55, 
email: ba@fenestrask.eu

FENESTRA Sk, spol. s r.o. 
Mánesovo nám. 3, 
BA – Petržalka, 
tel.: 02/62 25 06 65, 
email: petrzalka@fenestrask.eu

O víne                                                            
Kto víno pije, ten dlho žije.
Ja verím tomu slovu,
preto fľaša vína je,
ked’ sadám si k stolu.

Nemám rád víno fľaškové,
to nevel’mi mi chutí.
Najradšej mám svoje sudové,
to hlavu mi nepomúti.

Vo víne snúbia sa
slnečné lúče so zemou.
Preto musíš ho piť s bázňou,
ako keď bozkávaš sa so ženou.

Ja pijem víno k obedu i večer,
no vždy s mierou iba.
Prekročiť mieru v pití,
bola by vel‘ká chyba.

Je zdravé víno pit‘,
to múdri vravia.
Ked‘ piješ ho privel‘a,
môže ťa bolieť hlava.

Víno treba s mierou pit‘,
vraveli, čo múdri boli.
Ked‘ večer ho veľa vypiješ,
ráno t‘a hlava bolí.

Ja mám rád víno biele,
červené vraj zdravšie je.
Obe dodajú ti silu,
keď piješ ich pre zdravie.

Z bielych vín rád mám
rizling aj veltlín zelený.
Z červených najradšej frankovku,
tá sa vraj hodí pre ženy.

Ked’ piješ víno pre zdravie,
môžeš ho denne piť.
Nesmieš sa však opíjať,
tak budeš dlho žiť.

Kto víno pije, dobre si žije,
to porekadlo vraví.
Preto pime ho, ale s mierou,
aby sme boli zdraví!

Tono Smolinský

Spomíname  na Jána Konečného           

Náš milovaný a milujúci 
tatko Ján KONEČNÝ by 
sa bol 9. novembra dožil 
osemdesiatky. Žiaľ, v  ja-
nuári uplynie už 12 rokov, 
čo nás navždy opustil. 
S  láskou a  veľkým smút-

kom si na neho spomínajú dcéry, zaťovia, 
vnúčatá a  pravnúčatá. Ďakujeme všet-
kým, ktorí mu venujú tichú spomienku.

„Len tri slová v pamäti maj, nezabúdaj na ne,
aj keď sa ti v tomto svete veľká krivda stane.
Rodič, dieťa, domovina – to sú tie tri slová,
keby si sa mohol vrátiť, nech je to tak znova!“ 

Nina Ollé



Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač 

Miestny úrad Bratislava-Lamač
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava
Tel.: 64 78 00 65

MIESTNy úRAD A POKLADňA
Pondelok 10:00 – 12:00 13:00 – 17:00
Utorok     8:00 – 12:00 
Streda     7:30 – 12:00 13:00 – 16:30
Štvrtok     8:00 – 11:00
Piatok     8:00 – 11:00
PODATEľňA
Pondelok   8:00 – 12:00 13:00 – 17:00
Utorok   8:00 – 12:00 13:00 – 15:00
Streda   7:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Štvrtok   8:00 – 12:00 13:00 – 16:00
Piatok   8:00 – 12:00
OVEROVANIE PODPISOV A LISTíN
Pondelok  10:00 – 11:00 13:00 – 16:30
Utorok     8:00 – 11:00 13:00 – 15:00
Streda     7:30 – 11:00 13:00 – 15:00
Štvrtok     neoveruje sa 
Piatok     8:00 – 11:00
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Program Jednoty dôchodcov 
Slovenska na november 2012                            
 
7. 11. 14. – 16. h, posedenie v klube pri 

káve
14. 11. 14. – 16. h posedenie v klube pri 

káve
21. 11. 13. h – zasadnutie výboru
21. 11. 14. h – stretnutie s  primátorom 

hl. m. doc. RNDr. Milanom Ftáč-
nikom, v domove dôchodcov Na 
barine. Bude odpovedať len na 
otázky o  sociálnych službách. 
Môžete si ich pripraviť dopredu.

28. 11. 15. h – Stretnutie členov v  kine 
Lamač: Komunitné centrum ge-
nerácií, o  činnosti komunity, 
o  realizácii projektov partici-
patívneho rozpočtu. Pozývame 
všetkých seniorov aj nečlenov 
Jednoty dôchodcov.

Pozývame vás                                                           

6. 11.  o  15. h: Vítanie malých Lama-
čanov v kine Lamač

9. 11.  o 17. h: Svetlušky – lampiónový 
sprievod – Malokarpatské nám.

10. 11.  od 9. do 13. h: Prvý lamačský ba-
zárik v kine Lamač

12. 11.  Zájazd seniorov do Mosonmagy-
aróváru

24. 11.  o 20. h: Katarínska zábava v reš-
taurácii Trojka

25. 11.  o 11. h: Divadielko pre deti – 
Lienka Kikilienka a jesenný pa-
náčik

Program MC Obláčik na november                        

7. 11. o 10. h: Tvorivé dielničky – téma: Hla-
vičky z tekvičky (s Alenkou). Prihlásenie sa na: 
mcoblacik@materskecentra.sk

14. 11. o  10. h: Obohacujúce raňajky – Dis-
kusia s ochutnávkou. Vedie Janette Vančová, 
odborníčka na obohacujúcu výživu

14.11. o 18, 30 h: Schôdza členiek a sympati-
zantov + tekvicové hody

20.11. od  18,30 do 20. h: Hľadám si prácu – 
krok za krokom a životopis – prvý článok 
úspechu. Prednáška: Daniela Greschnerová, 
HR konzultantka. Prihlásenie sa na: 
mcoblacik@materskecentra.sk

21. 11. o 10. h: Laktačná poradňa
Prihlásenie sa na: 0949 429 752 – vedie laktač-
ná poradkyňa Lujza Servanská

28. 11. o 18,30 h:  Tvorivé dielne pre mamič-
ky, téma: Adventný veniec. Prihlásenie sa na: 
mcoblacik@materskecentra.sk

Bližšie informácie o programe v MC Obláčik na: 
www.oblacik.sk

Riadková inzercia                                                         

• Inštalatér aj cez víkendy: 0904 572 977 
• Voda, kúrenie, plyn. Opravy a montáž aj cez ví-

kendy: 0905 429 097, 0911 429 097
• Ján Polák, vodoinštalácie a  údržba, výmeny 

a opravy WC batérie, sifóny, zapojenie umýva-
čiek a práčok, vŕtanie dier do panelov: 0905 
627 321

• Hľadáme študentku na pomoc pri školských 
povinnostiach pre žiaka 4. ročníka ZŠ dvakrát 
týždenne po 2 vyučovacie hodiny, vo večer-
ných hodinách. Kontakt: Zuzana 0905 742 75

Program kina na NOVEMBER                               

3.11. NEDOTKNUTEľNí – Najúspešnejší 
európsky film tohto roku. Komédia 
s  dramatickou zápletkou. Spojenie  
melancholického multimilionára a ex-
trovertného recidivistu, Fr., tit., 112 
min., 18.00 h,  2,50 €

4.11. MUŽI V ČIERNOM 3 – Agenti v čiernych 
oblekoch sú späť... Opäť včas,   USA, čes-
ký dabing, 104 min., 18.00 h, 2,50 €

10.11. TANEC MEDZI ČREPINAMI – Dra-
matický príbeh o ľudskom bytí, láske, 
vzletoch a pádoch v strhujúcom a fas-
cinujúcom tanci života medzi črepina-
mi,  SR, 79 min., 18.00 h, 2,50 €

11.11. PERFECT DAyS – Celý príbeh sa začína 
44. narodeninami Eriky (Ivana Chýlko-
vá), ktorá dostane od svojej švagrinej 
detinskú pohľadnicu, ČR, komédia, 
100 min., 18.00 h, 2,50 €

18.11. MELANCHÓLIE – Krásny film o konci 
sveta. Novinka Larsa von Triera, EU, tit., 
130 min., 18.00 h, 2,50 €

21.11. DOBA ľADOVÁ 4 – ZEM V POHyBE – 
Najobľúbenejšia zvieracia partička na 
svete je konečne späť, VB, slov. dab., 94 
min., 18.00 h, 2,50 €

24.11. MUŽI REVOLúCIE – Po dvadsiatich 
dvoch rokoch sa Piusii pokúsila zo-
zbierať čo najširšie spektrum výpove-
dí a demýtizovať udalosti z novembra 
1989, SR, dokument, 65 min., 18.00 h, 
2,50 €

25.11. POUPATA – Poupata rozprávajú prí-
beh výhybkára na železničnej trati Jar-
du Hrdinu, ktorý je závislý na hracích 
automatoch, ČESKÝ LEV 2011, ČR, 94 
min., 18.00 h, 2,50 €

Program Muži 4. liga FK Lamač                         

  4. 11 Hrubý Šúr Lamač 14.00

10. 11 Lamač Rusovce 13.30

Starší dorast

  3. 11 Lamač Jarovce 14.00

10. 11 Lamač voľný žreb

Dúha – Tábornícky oddiel Vás pozýva 
na svoje akcie:                                                                    

3. 11.:  Schôdzka, 16.30 – 18.00 hod – klubov-
ňa, 18.00 – 19.30 hod – telocvičňa (ne-
tradičné športy)

10. 11.:  Schôdzka, 16.30 – 18.00 hod – klubov-
ňa, 18.00 – 19.30 hod – telocvičňa (ne-
tradičné športy)

17. 11.:  Schôdzka, 16.30 – 18.00 hod – klubov-
ňa, 18.00 – 19.30 hod – telocvičňa (ne-
tradičné športy)

20. 11.:  Výlet do prírody, zraz o  9.00 hod 
pred školou, výlet do okolia Lamača. 
Program: hry, súťaže, odborky v  lese, 
bojovka, tábornícke zručnosti.

24. 11.:  Schôdzka, 16.30 – 18.00 hod – klubov-
ňa, 18.00 – 19.30 hod – telocvičňa (ne-
tradičné športy)

31. 11.:  Schôdzka, 16.30 – 18.00 hod – klubov-
ňa, 18.00 – 19.30 hod – telocvičňa (ne-
tradičné športy)

Možnosť prihlásiť deti do celoročnej pravidel
nej činnosti. Informácie telefonicky na 0903 
729  814, e-mailom na carrigo@scoutshop.sk 
alebo na web stránke oddielu http://carrigo.sco-
utshop.sk

Stavebný pozemok 1500 m2 v tichom 
prostredí starej Dúbravky. Možnosť na-
pojenia na inžin. siete. Vhodný na stav-
bu 2-3 rod. domov. Možnosť kúpiť aj sa-
mostatne. Kontakt: 0905/ 618 292


